
Referat fra årsmøte i Fjelltjern hyttelag 
 

Dato: 18. april 2019 

 

1. Arne Fredrik Nilsen ble valgt til referent. 

2. Det var 22 personer til stede på årsmøtet.  

3. Innkallingen ble godkjent.  

4. Styret ble gjenvalgt for ett år.  

5. Årsmeldingen ble gjennomgått.  

6. Regnskapet for 2018 viser et lite underskudd. Dette ble godkjent, og underskuddet blir 

skrevet av på egenkapitalen.  

Det ble uttrykt ønske om at grunneiernes bidrag til foreningens inntekter spesifiseres i neste 

års regnskap.  

7. Strøm: Interesse for å få lagt inn strøm i hyttefeltet ble diskutert. For å utrede muligheter og 

kostnader knyttet til eventuell innlegging av strøm, ble det nedsatt en komite bestående av 

Steinar Nysveen og Martin Hasselknippe. Resultatet av dette vil bli lagt fram på neste 

årsmøte. 

8. Det ble nedsatt en veikomite bestående av Per-Johnny Solberg og Rune Garli. De vil legge 

fram en ny langtidsplan for vedlikehold av veien til neste årsmøte.  

9. Årets dugnad blir lørdag 15. juni. Oppmøte kl. 10.00 i krysset ovenfor bommen.  

10. Eventuelt:  

a. En gjennomgang av den nye kommuneplanen tyder på at den ikke inneholder 

særskilte bestemmelser som berører vårt område direkte.  

b. Spørsmålet om feiing ble tatt opp. Det finnes god informasjon om bestemmelser og 

vilkår for feiing i vårt område på nettet. Det vil bli lagt ut lenke til denne 

informasjonen på hjemmesiden vår; fjelltjern.no.  

c. Det kan være et problem at nødetaten i området ved en nødssituasjon ikke vil nå 

fram til hyttene på grunn av bommen. Styret vil sjekke om etaten har nøkkel til 

bommen. Hvis ikke, vurderer vi å sette inn en nøkkelboks med kode.  

 

18.04.2019 Arne Fredrik Nilsen 

 


